
KOMUNIKACIJA Z MINISTRSTVOM ZA ZDRAVJE (MZ)
(obdobje 3.4.2024 - 8.4.2024)

OZZ - 8. 4. 2024
Zadeva: Zahteva za analizo zdravstvenega stanja prebivalcev Slovenije po epidemiji
Prejemniki: gp.mz@gov.si, pr.mz@gov.si

Ponovno pozdravljeni,

pišemo vam ponovno, da vas obvestimo, da smo od NIJZ 4.4.2024 prejeli odločbo oz. odgovore na naš dopis, ki smo jim
ga poslali 4.3.2024 (in ne 3.4. kot smo napačno navedli v prejšnjem sporočilu). Odločbo dodajamo v priponki, tu spodaj
pa dodajamo sporočilo, ki smo jim ga poslali pravni službi NIJZ takoj, ko smo prejeli njihov odgovor in skozi katerega je
vidna problematika njihovega odgovora.

Nesprejemljivo se nam zdi, da se na NIJZ že več kot 2 leti (kljub mnogim pozivom javnosti) izogibajo izvedbi takšnih
analiz oz. pripravi statistiičnih podatkov, ki jih od njih zahtevamo, čeprav Podatkovni portal NIJZ kaže na hudo
poslabšanje javnega zdravja, kar natančno obrazložimo v našem dopisu za NIJZ, ki smo vam ga že poslali. S tem tudi ne
opravljajo svojega osnovnega poslanstva.

Prosimo za čim hitrejšo pomoč oz. posredovanje MZ v odnosu do NIJZ glede te, za zdravje in življenje prebivalcev
Slovenije, tako zelo pomembne tematike.

Hvala in lep pozdrav,

Skupina ‘Odgovoren za zdravje’
www.odgovoren-za-zdravje.si

Priloge:
Delno zavrnilna odločba (4.4.2024)

Opomba za bralce: Sporočilo poslani pravni službi NIJZ dne 5. 4. 2024 je v dokumentu ‘Komunikacija z Nacionalnim
inštitutom za javno zdravje (NIJZ)’

OZZ - 3. 4. 2024
Zadeva: Zahteva za analizo zdravstvenega stanja prebivalcev Slovenije po epidemiji
Prejemniki: gp.mz@gov.si, pr.mz@gov.si

Pozdravljeni,

Skupina Odgovoren za zdravje, ki deluje v okviru Društva za zaščito človeka in njegovih pravic, smo 3.4.2024 na v imenu
laične in strokovne javnosti, povezane skozi kampanjo Drugo mnenje (https://odgovoren-za-zdravje.si/drugo-mnenje/), in
v imenu vseh obstoječih in bodočih podpisnikov Zahteve za analizo (https://odgovoren-za-zdravje.si/zahteva-za-analizo/)
preko odvetniške pisarne poslali dopis z našimi vprašanji in zahtevami ter jih prosili, da nam odgovore posredujejo
v roku 20 dni. (Poslan dopis dodajamo kot prilogo temu sporočilu).

Odgovora do danes nismo prejeli. Zato se sedaj obračamo na Ministrstvo za zdravje (MZ) s prošnjo oz. zahtevo,
da preučite dopis v priponki, se opredelite do pomembnosti vsebine in nam sporočite, ali boste od NIJZ zahtevali, da MZ
in nam takoj in prioritetno posredujejo odgovore in pojasnila zahtevane v poslanem dopisu, ter da temeljito analizirajo
odziv na epidemijo, predvsem kako uspešno in primerno je bilo zdravljenje bolezni Covid-19, ter če in v kolikšni meri je
cepljenje proti Covidu-19 vplivala na poslabšanje zdravstvenega stanja prebivalcev Slovenije, in da glede na ugotovitve
skupaj z drugimi pristojnimi organi oblikujejo predloge za sanacijo povzročeno škode skozi protokole zdravljenja in
primerne odškodnine, ki bodo lažje in hitreje dostopne.

Za vsa cepiva proti Covidu-19 je bilo zahtevano dodatno spremljanje varnosti. Zato bi morali zdravniki in odgovorni že
brez zaskrbljujočih številk o poslabšanju javnega zdravja iz Podatkovnega portala NIJZ (ki jih navajamo v III. sklopu
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poslanega dopisa) natančno spremljati, meriti in analizirati rezultate tega zdravstvenega ukrepa v Sloveniji, kar je sicer
tudi temeljni standard medicinske znanosti. Kljub mnogim pozivom javnosti v zadnjih 2 oz. 3 letih, NIJZ tega ne počne,
zato se zdi se, da se temu ali izogibajo ali da ‘na NIJZ v varnost cepljenja tako trdno verjamejo, da se jim ne zdi
potrebno, da bi se o tem prepričali na znanstven način’, kot je v sobotni prilogi Dela poudaril njihov kolega dr. Matjaž
Zwitter (https://www.delo.si/sobotna-priloga/je-cepljenje-varno/).

Glede na vse podatke obstaja velika nevarnost, da so ogrožena življenja in zdravje prebivalcev Slovenije, ki so se odločili
za cepljenje, ker so na podlagi zagotovil vodilnih medicinskih strokovnjakov verjeli, da je varno in učinkovito in da bodo s
tem zaščitili tako sebe kot druge. Zato menimo, da je nujno, da NIJZ predloži verodostojne dokaze na podlagi podatkov
iz Slovenije, ter s tem potrdi ali ovrže te sume oz. skrbi.

V pričakovanju vašega čim hitrejšega odgovora vas lepo pozdravljamo,

Skupina 'Odgovoren za zdravje'
www.odgovoren-za-zdravje.si

Priloge:
Uradna zahteva za NIJZ (4.3.2024)
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